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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till infrastrukturminister Tomas Eneroth (S)

2019/20:1173 Flygtrafik till Göteborg

Med anledning av att regeringen beslutat om att införa en temporär allmän 
trafikplikt för att stärka upp flygtrafiken till norra Sverige, i syfte att säkerställa 
en grundläggande tillgänglighet för transporter av personer och gods för 
samhällsviktiga ändamål, har det framkommit kritik om att inte vare sig västra 
eller södra Sverige har fått samma hjälp. 

Göteborg har flera viktiga noder i Sverige som är viktiga för både sjukvården 
och industrin. Ett av Nordens största universitetssjukhus finns i Göteborg, 
liksom även norra Europas största hamn samt flera stora och viktiga industrier. 

Med anledning av ovan vill jag fråga infrastrukturminister Tomas Eneroth:

 

Varför har ministern valt att prioritera enbart flygplatser i norra Sverige men 
inte flygplatser i västra Sverige? 

………………………………………

Lars Hjälmered (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Anna Aspegren

Från Riksdagsförvaltningen
2020-04-09
Besvaras senast
2020-04-22 kl. 12.00


